
 

 
 Benvolguts: Sr. Alcalde Enric Llorca Ibáñez i Sr. Regidor d’esports Juan Antonio 
Sánchez Vázquez.  
 

Ens adrecem a vostès per tercera vegada, per tal de mostrar proves i evidències 
del seu compromís amb la nostra entitat, escola CEIP JOSEP PLA i els seus ciutadans, en 
referència a la remodelació dels vestidors del CEIP JOSEP PLA. 

 
En els següents documents es pot comprovar perfectament aquestes 

evidències: 
 

- 1r DOCUMENT: PLEC DE CLÀUSULES ADMINISTRATIVES PARTICULARS I DE 
PRESCRIPCIONS TÈCNIQUES REGULADORES DEL CONTRACTE DE SERVEIS QUE 
CONSISTEIX EN LA REDACCIÓ DEL PROJECTE BÀSIC I D’EXECUCIÓ DELS NOUS 
VESTIDORS AL CEIP JOSEP PLA DE SANT ANDREU DE LA BARCA, PER 
PROCEDIMENT NEGOCIAT SENSE PUBLICITAT I TRAMITACIÓ URGENT. 
 

- 2n DOCUMENT: SERVEI DE REDACCIÓ DEL PROJECTE BÀSIC I D'EXECUCIÓ DELS 

NOUS VESTIDORS DEL CEIP JOSEP PLA DE SANT ANDREU DE LA BARCA 

 
- 2n DOCUMENT: CONTRACTE DEL SERVEI DE REDACCIÓ DEL PROJECTE BÀSIC 

ID'EXECUCIÓ DELS NOUS VESTIDORS DEL CEIP JOSEP  PLA. ADJUDICACIÓ 

PROVISIONAL. 

 

Les preguntes que ens fem són molt clares i evidents:  

- ON HA ANAT A PARAR AQUESTA INVERSIÓ ECONÒMICA? 

 

- ON SÓN AQUESTS 36.000 € QUE S’HAVIEN DE DESTINAR A AQUESTA 

REMODELACIÓ? AL TEATRE NOU PODER? 

 

- PER QUÈ NO S’HA DONAT CAP EXPLICACIÓ DE LA MARXA ENRERE D’AQUEST 

PROJECTE I D’ON HAN ANAT A PARAR AQUESTS DINERS QUE ESTAVEN 

PREVISTOS PER LA REMODELACIÓ DELS VESTIDORS DEL CEIP JOSEP PLA? 

 

- PER QUÈ ARA ENS DONEN L’EXCUSA DE QUE LES PISTES EXTERIORS (NOMÉS 

UNA COBERTA)QUE HAN FET AL POLIESPORTIU ONZE DE SETEMBRE SÓN PER A 

NOSALTRES? NO TENIEN CLAR EL QUE NECESSITÀVEM I VOLÍEM DESPRÉS DE 

TANTS ANYS DE LLUITA PER UNES INSTAL·LACIONS DIGNES? 

 

 



 

A continuació els deixem constància d’aquests documents, per tal de que 

reflecteixi una prova evident del seu compromís i PARAULA.  

 

 

LA JUNTA DIRECTIVA DEL CB SAB  

Sant Andreu de la Barca, dimecres  d’abril de 2.011 

 

 


